
Przewodniczqcy Rady przystryil do glosowania uchwaly Rady w sprawie udzielenia Burmistrzowi
absolutorium, kt6ra musi by6 podjEta bezwzglgdn4 wigkszoSci4 glos6w ustawowego skladu Rady,
w mySl art.28aust. 2 ustawy o samorz4dzie gminnym.

Odbylo sie glosowanie za przyjEciem uchwaty nr XXXIJll7gl}g Rady Miasta i Gminy
Czerniejewo z 22 kwietnia 2009 roku w sprawie udzielenia absolutorium za 2008 rok dla
Burmistrza Miasta i Gminy Czerniejewo

Radni 14 glosami ,,zd'udzielili absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Czerniejewo.

Oklaski

Pani Burmistrz podzigkowala za kolejny kredyt zaufatia i jest przekonana, 2e nie sama bgdzie go
splaca6, bowiem zespolowa m4droS6 sprawia, 2e nzem moZemy snud plany, marzeria po to, by
mieszkaricy naszej gminy byli przekonani, iz nasze dzialania zmieruajqdo poprawy ich losu i do
lepszej egzystencji nas wszystkich.

Przewodniczqcy Rady na rqce Pani Burmistrz zlofiL gratulacje i zyczenia, Ze rzeczowoSi,
kompetencja, terminowoSd w realizacji, pomyslowoSl, a przede wszystkim serce i wlozone
zaang{zowanie w pracQ przynioslo skutki w takiej postaci, 2e gmina Czerniejewo sig rozwija.
Nastgpnie Pan Przewodniczqcy w imieniu wszystkich zlozyl na rQce Pani Burmistrz i Pani
Skarbnik wi4Tanki kwiat6w.

Pan Przewodniczqcy oglosil przer:we,kt6ra trwalaod godz.lTas do godz. 1800.

8. Sprawozdanie z dzialalno5d Miejskiego - Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej
w Czerniejewieza rok 2008

Przewodniczqcy Rady przypomnial, 2e Paristwo Radni w materialach na sesjE otrzymali
sprawozdanie z dzialalnoSci OSrodka, kt6re bylo omawiane przez Pani4 Kierownik Emilig
Banaszak na wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady. TreS6 sprawozdania stanowi zal. nr 10.

Radna M. Waluszyriska zauwu2yla, 2e ze Srodk6w finansowych przeznaczonych na do2ywianie
zostal zakupiony sprzEt do stol6wek szkolnychi zapytala, dlaczego te Srodki nie byly wykorzystane
na wyzywienie?

Pani Kierownik E. Banaszak wyjaSnila, 2e potrzeby w doZywaniu zostaly spelnione w 100%o,
a nadwy2kE Srodk6w przeznaczono na dofinansowanie stol6wek szkolnych. Nie bylo sytuacji, Zeby
dziecko nie skorzystalo z doZywiania.

Pani Radna M. Waluszyriska zapytala, czy osoba przebywajqca w Domu Anka ponosi koszty
pobytu, czy mohe oSrodek jej doplaca?

Pani Kierownik E. Banaszak odpowiedziala, 2e koszty pobytu ponosi osoba zainteresowana. Na
dziefi sporzqdzania sprawozdania osoba przebywala w plac6wc e, ale juL nezygnowala z pobytu.

Radna M. Waluszyriska wspomniala, 2e 10 dzieci z terenu gminy Czerniejewo zostalo
wytypowanych przez tutejszy oSrodek do otrzymania powiatowych paczek gwiazdkowych
izapylalajakie to byly dzieci?

Pani Kierownik E. Banaszak wyjaSnila, 2e od kilku lat Stowarzyszenie Mlodych Wielkopolan
zwraca siE do OPS na terenie powiatu gnieZnieriskiego, aby wytypowa6 10 niepelnosprawnych
dzieci do skorzystariaz tej formy pomocy.

Przewodniczqcy Rady nawiqzal do sprawozdania, gdziejest informacja o organizowaniu Programu
Aktywacji Zawodowej, a duza czE!;6 os6b (bezrobotnych) jest dofinansowywana ze Srodk6w
przeznaczonych na opiekg spoleczn4. W Programie wzigla udzial 1 osoba, kt6ra brala udzial
wkursieoprofiluzawodowymi4osobywflorystyce,lqcznie 5 os6b. Czytowynika ztego,Zenie



ma ch€tnych, czy nie dotarla informacja do zaintercsowanych i jakie sqkonsekwencje tego, ze je5li
ktoS nie chce skorzystal zpomocy szkoleniowej , akorzystaz pomocy finansowej? 

-

Kierownik E. Banaszak odpowiedziala, 2e od pu2dziernika 2008 roku realizowana byla pierwsza
edycja projektu partnerskiego, kt6ry byl skierowany do kobiet zteren6w wiejskich. projektodawc4
bylUrzqd MiG Pobiedziska, natomiast partnerami sq gminy z obszaru reilizacji projektu, czyli
gminy: Czerniejewo, Kiszkowo, Kostrzyn, tr-ubowo i Murowana GoSlina. pi"r*rru edyija
obejmowala profil florystyka i z naszej gminy zakwalifikowaly siE 4 osoby. W calym kursie bralo
udzia\.14 os6b zr6imych gmin, a my nie mieliSmy wplywu na to kto korzyitalz kursu. W tym roku
byla rcalizacja drugiej edycji i z naszej gminy nikt sip nie zakwilifikowal. Na spotkanie
organizacyjne przybyly zaledwie 3 osoby. Trzecia edycja bgdzie we wrzesniu. Z powiatowego
UrzEdu Pracy otrzymaliSmy harmonogram szkoleri na ten rok dla os6b bezrobotnvch
i zarejestrowanych, o czym na biezqco informujemy zainteresowanych. Odmowa oroUy
bezrobotnej w szkoleniu, czy jakimkolwiek kursie powoduje, Le zostaje wyrejestrowana i traci
status osoby bezrobotnej przez okres 3 miesigcy. Akcja byla ba13zo -o"rru rozpropagowana
i trudno okresli6 dlaczego spotkala sig z tak malym zainteresowaniem.
Przewodni czqcy Rady zapytat ile os6b otrzymulqzasilek z Osrodka ze wzglgdu nabezrobocie?
Kierownik OSrodka odpowiedziala, 2e zazv,ryczaj osoby bezrobotne sq to osoby samotne
zarejestrowane w PUP bez ptawa do zasilku. Ale sq osoby czlonkowie rodzin" gdzieprzeslank4 do
udzielenia pomocy jest bezrobocie jednego z czlonk6w rodziny oraz sqjes t"r"1*r"przeslanki aby
udzielii pomocy. Osoby bezrobotne dyscyplinujemy do tego, aby poszukiwaty piu"y tak1e na
wlasnq rqkg. Ofert pracy bylo duzo, ale po kontaktach z praiodawLatni okazalo riE, 2e sqone np.
nieaktualne lub osoby nie spelnialy oczekiwari.

Przewodniczqcy Rady zapytal, czy w stosunku do roku 2007 ilofiCtych os6b zmalala?
Pani E. Banaszak odpowiedziala, 2e w 2008 roku liczba os6b objptych pomoce wynosila 359,
aw 2007 roku 399, czyli zmalala o 40 os6b. W styczniu tego roku wplyngtywnioski od os6b, kt6re
nigdy nie korzystaly z pomocy, czyli zupelnie nowe Srodowiska. Sq to oroUy, kt6re utracilyprace
i nabyly uprawnienia do skorzystania z pomocy.

Wiceprzewodniczqca Rady K. G6rka zapytala, czy kiedykolwiek Osrodek starcla siE o Srodki
unijne np. z programu Kapital Ludzki?

Pani Kierownik odpowiedziala,2e w 2008 roku przygotowany byl projekt, niemniej jednak projekt
miat by6 skierowany do kobiet bezrobotnych zamieszkuj4cych na terenie gminy Czerniejewo.
Z informacji uzyskanych z Wojew6dzkiego Urzgdu Pracy okazalo siQ, Ze osoby bgAace
beneficjentami projektu byly zarejestrowane w PUP. Mamy na uwadze r61ne projekty i-Slediimy
moZliwoSci, aby znich skorzysta6.

9.Sprawozdanie z dziaNalno5ci Gminnej Komisji Rozrvi4zywania Problem6w Alkoholowych
2a2008r.

Przewodniczqcy Rady wspomnial, Z?.sprawozdanie bylo omawiane na posiedzeniu Komisji
OSwiaty, Wychowania, Zdrowia i Opieki Spolecznej

Pani Jadwiga Kosmala Gminny Koordynator ds. Rozwi4pywania Problem6w Alkoholowych na
terenie Gminy Czerniejewo zlotyla sprawozdanie - jego trei6 stanowi zol, nr I l.
10. Podjpcie uchwaly w sprawie ustalenia zasad udzielania stypendi6w dla uczni6w
gimnazj6w w Gminie Czerniejewo

Przewodniczqcy rady wspomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 15 kwietnia 2009 roku,- u *"r"iniej'anaizowany na
posiedzeniach Komisj i o swiaty, wychowan ia, zdr owia i opieki Spolecznej .



Pani Dorota Krause referujqc projekt uchwaly powiedziala, 2e w celu wsparcia mNodzieiry
gimnazjalnej gminy, kt6ra osi4ga szczeg6lne wyniki w nauce i zachowaniu organy gminy
postanowily utworzyd fundusz stypendialny. Warunki jakie musi spelni6 uczeh oraz tryb
przyznania tego stypendium zostal szczeg6lowo okreSlony w Regulaminie przyznawatia
stypendium naukowego, kt6ry stanowi zalqcznik do tej uchwaly. Projekt uchwaly byla omawiany
na Komisji Oswiaty i na wsp6lnym posiedzeniu Komisji, gdzie uzyskal pozytywne opinig,
w zwirykuztym uzasadnione jest podjecie uchwaly.

Radny M. WiSniewski poruszyl zapis $ 10, w mySl kt6rego stypendium otrzymujq uczniowie,
kt6rzy nie otrzymujq stypendium z innych 2r6del i zaproponowal skreSlenie zapisu. JeSli uczen
otrzymuje stypendium od Marszalka, czy od Starosty to nie m6glby otrzymaf stypendium od nas?

Pani Burmistrz wyjaSnila, 2e od lat funkcjonuje przyznawarie stypendi6w w ramach
Stowarzyszenia Samorzqdowego Pana Ireneusza Niewiarowskiego, kt6re s4 poniek4d stypendiami
socjalnymi, bo brane jest pod uwagQ kryterium dochodowe. Stypendium z tego tytulu otrzymuje 6
- 7 uczni6w ze szkoly. TypowaliSmy 3 uczni6w do UrzEdu Wojew6dzkiego i tam byly brane pod
uwagQ wyniki w nauce. W zwi4pku ztymuczeft m6glby otrzymat stypendium za swoje osi4gnigcia
z3 r62nych1r6del.

Radny M. WiSniewski zlotyl wniosek o wykreSlenie $ 10 z Regulaminu.

Radny Sl. Zakzewski poparl wniosek Radnego M. WiSniewskiego i zaproponowal o doloZenie
zapisu dotyczqcego przyznania stypendium dla uczni6w za osi4gnigcia sportowe.

Pani Burmistrz wyjaSniLa, 2e organizujqc na pocz4tku roku II Samorz4dowy Bal przeprowadzono
aukcjE, zkt&ej zebrane Srodki przeznaczyliSmy na utworzenie tego funduszu. Tworzqc budzet na
2009 rok nie stworzyliSmy Zadnego paragrafu i nie zabezpieczyli5my Srodk6w na ten cel. Po raz
pierwszy tworzymy ten fundusz i nie bardzo chcemy go rozszerza1, bo bgdziemy musieli znale26
Srodki.

Radny Sl. Zal<rzewski zapytal, czy kuldy uczefi kt6ry bpdzie mial Sredni4 5,0 i oceng wzorow4
z zachow ania otr zy ma styp endium?

Pani Burmistrz wyja5niaNa, 2e do uchwaly jest Regulamin, kt6ry okreSla zasady i po I p6lroczu
Dyrektorzy przedstawi4listy uczni6w do stypendium. Nastgpnie zabezpiecrymy konkretne Srodki
w budZecie.

Radny St. Szymkowiak wnioskowal zautrzymaniem $ 10 Regulaminu.

Radny T. Gleba stwierdzil, ze jeSli uczei dostaje nagrodg Kuratora to nie jest to dyskryminacja
i zapylal, czy jeSli uczei otrzyma stypendium kuratora, czy jego pula moze przeji| na ucznia
nastgpnego w kolej noSci?

Pani D. Krause za zapytanie Pana Przewodniczqcego o iloS6 uczni6w, kt6rzy otrzymuj4 stypendia
Pana I. Niewiarowskiego po k4tem naszego regulaminu odpowiedziala, 2e z tego co pamipta
7 uczni6w ze szkoly w Czerniejewie i 3 ze szkoly w Zydowie. BEdzie taka sytuacja,2e osoby, kt6re
otrzymuj4stypendium od PoslaNiewiarowskiego bgd4otrzymywaty tez stypendium naukowe.

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie wniosek Radnego M. WiSniewskiego o wykreSleniu
$ l0 Regulaminu.

Odbylo sig glosowanie:

6 rrzt'

6,,przecifr'

2,,wstrzymuj4ce sig"



Radca Prawny dodala, ze jeSli zachodzi taka sytuacja, to w mySl naszego Statutu ten wniosek nie
przeszedl.

Wiceprzewodniczqca Rady odczytalauchwalg nr )O(XIVI80/09 - stanowi zal. nr 12.
W wyniku glosowania Rada 12 glosami ,,2a" i przy 2 glosach ,,wstrzymuj4cych siE,, uchwalq
prryj7Na.

11. Podjpcie uchwaly w sprawie prryjgcia regulaminu rvynagradzania nauczycieli
zatrudnionych w szkolach i plac6wkach oSwiatowych, dta kt6rych organem prowadz4cym
jest gmina Czerniejewo

Przewodniczqcy Rady wspomnial, Ze projekt uchwaly byl omawiarty na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji 15 kwietnia 2009 roku, gdzie zostal w czqsci zmieniony, a wczeSniej analizowany na
posiedzeniach Komisj i oswiaty, wychowan ia, Zdrowia i opieki Spolecznej .
Pani D. Krause powiedziala, 2e w zwiryku z tym, i2 pojawila sig nowelizacjaKarty Nauczyciela
dotyczqca uchylenia zapisu o corocznym uchwalaniu regulaminu oruz zapis o obowi4Tywaniu od
I stycznia do 31 grudnia danego roku. Podejmowane teraz regulaminy majq obowi qwi,.(t na czas
nieokreSlony. W zwiqzku z tym zaszla koniecznoS6 podjgcia nowego r"g.tlu*inu, kt6."go projekt
by-l omawiany na posiedzeniu Komisji Oswiaty i posiedzeniu pol4cionych Komisji 15 kwieinia br,
gdzie uzyskal pozytlnvna opiniE. Bylo on r6vtnie2 zaopiniowany przez Zwiqzki Zawodowe, kt6re
zr zeszaj q nauczyc i eli naszej gminy.

WiceprzewodniczqcaRady odczytaNauchwalg nr XXX[/181/09 - stanowi zal. nr ]3.
W wyniku glosowania Rada 14 glosami ,,2t, tchwalgprzyjEta.

l2.Podjpcie uchwaly w sprawie ustalenia wysoko5ci stawki procentowej optaty adiacenckiej z tytulu
wzrostu warto5ci nieruchomoSci spowodowanej budow4 urz1dzefiinfrastruktury technicznej
Przewodniczqcy Rady nadmienil, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy czerniejewo 15 kwietnia 2009 roku.
Pan Kierownik Edwin Pawlak wyjaSnil, ze wszelkie sprawy dotyczqce oplaty adiacenckiej sq
uregulowane w ustawie o gospodarcze nieruchomo5ciami. Zgodnie z tymi przeiisami wlaSciciele
nieruchomoSci b4dZ uZytkownicy wieczySci,ktoruy nie ponoiz4 odplatnoSci z tyulu uZytkowania
wieczystego uczestnicz4 w kosztach budowy urzqdzeft infrastruktury techniczne.l poprzez
wnoszenie oplat adiacenckich. Infrastruktura technicznato wybudowane na ziemi, pod iiemiqoraz
nad ziemi4 wzqdzefi takich jak: energetyczne, telekomunikacyjne, gazownicze, cieplownicze,
kanalizacyjnych, wodoci4govvych oraz wybudowanie drogi. rata optutg adiacenck q moana
wprowadzad, gdy jest obowiryujqca uchwala rady gminy i musz4 *yrlgpo*u6 kumuluiatywnie
warunki: wybudowana droga lub stworzone warunki do podl4czenia-do-urzqdzefi infrastruktury
technicznej, muszqbyl zainwestowane Srodki gminne pochodzqce zr61nychZi6del,musi nastqli6
wzrost wartoSci nieruchomoSci przed wybudowaniem urzqdzeri i po wybudowaniu tych urzqdien.
Tq wartoSd oceniaj4 rzeczozrLawcy maj4tkowi. JeSli te rzeczy nastqpiq i bEdzie wirost wartoSci
nieruchomoSci moZe organ gminy naliczyl oplatg adiacenckq w ci4gu 3 lat od wybudowania drogi
bqdL stworzenia warunk6w. Oplatg adiacenckq mozna rczkadac ia rxy z oprocentowaniem rig
stopy redyskonta. WielkoSi optaty adiacenckiej nie moae wynosii wiEcej jak 50 %o r61nicy jaka
wyniesie ptzed, a po wybudowaniu wzqdzeiinfrastruktury technicznej. Na wsp6lnym posiedzlniu
Komisji przeglosowano,2e oplata adiacenckabgdzie wynosila 25%o wartoSci r6Znicy jaka wyniknie
zoszacowarriaprzezrzeczoznawcgmaj4tkowego.

Radny Sl. Zakrzewski
kanalizacji.

o okreslenie r62nicy wartosci dziatki 1000m2 po podlqczeniu



Pan E. Pawlak dodal, 2e moimapoda6 warto5ci Srednie po wybudowaniu vrzqdzefod 4 - 5 zlotych,
przy dzialce 1 .000 metr6u/, tj. 4.000 zt i % ( 25%) z tego, tj. l .000 zl.

Radny J. Owczarczak ztoLyl poprawkE do uchwaly i wnioskowal o przyjEcie 50Yo uzasadniaj4c to
tym, 2e nie jest to wysoka stawka dlatego, 2e wzrost dzialh,t o 50Yo to wzrost o 8 z), czyli 2.000 zN
zal000nt' i to nie jest kwota wysoka. Burmistrz moheto rczloty| na splatE przez 10 lat, to jest 200
zNotych na rok.

Przewodniczqcy Rady poddal wniosek pod glosowanie.

Rada 2 glosami ,,zt' i 12 glosami ,,przeciw" wniosek odrzucila.

Wiceprzewodniczqca Rady odczytalauchwalg nr XXXIVlS2l}g - stanowi zal. nr 14.

w wyniku glosowania Rada 12 glosami ,,za'' przy 2 glosach ,,przecitv" uchwalg ptzyjpla.

13. Podjpcie uchwaty w sprawie wyraienia zgody na odst4pienie od obowi4zku przetargowego
trybu zawarciz umowy dzierinwy

Przewodniczqcy Rady przypomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 15 kwietnia 2009 roku.

Pan Kierownik Artur Galant powiedzial, 2e 4 maja 1999 roku gmina zawarla umowg na dzieraawg
na okres 10 lat z Polska Telefonig Cyfrowq na grunt przy ul. Poznanskiej w Czerniejewie
z przeznaczeniem pod budowE i eksploatacjg stacji pnekuinikowej telefonii kom6rkowej GSM.
NieruchomoS6 zostala zabudowana na podstawie pozwolenia na budowE. W zwi4Tku z uplywem
terminu dzier2av,ry, dzierlawca wystqpil z wnioskiem do Burmistrza o przedlu2enie umowy na
okres 10 lat. Zgodnie z ustaw4o gospodarce nieruchomoSciami umowy zawiercne na okres dlvzszy
ni? 3 lata powinny by| przeprowadzone w drodze przetargu, ale ustawa daje delegacjE rudzie
gminy do odstqpienia od obowi4pku przetargowego. NaleZy spelnii warunek zawarcia umowy
z dotychczasowym dzierZawcq i na okres co najmniej 10 lat, pod warunkiem, Le dzierhawca
zabudowal nieruchomoSi na realizacjE cel6w statutowych. W tym stanie rzeczy podjEcie uchwaly
jest konieczne i uzasadnione.

Wiceprzewodniczqca Rady odczytala uchwalg nr XXXII/I83/09 - stanowi zal. nr 15.

W wyniku glosowania Rada 14 glosami ,,za" uchwalgprzyjgla.

14. Podjgcie uchwaty w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkaricami solectwa
Goraniec w przedmiocie utworzenia dw6ch solectw: Goraniec i Kosmowo

Pan Sohys Marian Kozlowski nadmienil, 2e w marcu odbylo siE spotkanie z mieszkaricami wsi
Kosmowo odnoSnie utworzenia drugiego solectwa w Kosmowie. Poniewaz wchodzi fundusz
solecki mieszkaricy Kosmowa malqoka4g skorzystal z dodatkowego 2r6dla dochod6w i mog4 te
Srodki przeznaczyt na swoje potrzeby. Znalazla sig grupa mieszkaric6w Kosmowa, kt6ra jest za
powstaniem solectwa. Pan Sohys zaapelowal do Radnych podjgcie uchwaly.

Przewodniczqcy Rady dodal, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu Komisji
Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 15 kwietnia 2009 roku.

Pani Anna Jaworska Kierownik USC dodala, 2e po zapoznaniu siE z opiniq mieszkaric6w Gorarica
i Kosmowa i zgodnie ze Statutem Gminy, kt6ry stanowi i2 w celu podzialu Solectwa wymagana
jest konsultacjaz mieszkaricami Solectwa. Rada Miasta i Gminy z wlasnej inicjatywy postanowila
przystqpi6 do przeprowadzenia takich konsultacji. Zgodnie z przygotowanym projektem
konsultacje zostanq przeprowadzone zar6wno z mieszkaricami Kosmowa i Gorarica. Krtdy
z uprawnionych mieszkancow tych miejscowoSci otrzyma kartg konsultacyjnq z zapylaniem, czy
iestzautworzeniem dw6ch odrgbnych solectw ikuzdy znichbpdzie mial prawo wypowiedzied sig.



Radny SL. Zal<rzewski^zapytal Pana Soltysa, czy termin przeprowadzenia konsultacji 2l czerwca
niedziela od 900 do 1100 jest odpowiedni?

Pan Sohys M. Kozlowski zaproponowal, aby byly to godz. od 1000 do godz. 1300.

Przewodniczqcy Rady zaproponowal dokonanie zasugerowanych poprawek w projekcie uchwaly.

Wiceprzewodniczqca Rady odczytalauchwalE nr XXXII/184109 - stanowi zal. nr 16.

W wyniku glosowania Rada 14 glosami ,,2a" vchwalgprzyjpta.

Przewodni czqcy Rady oglosil przerwe, kt6ra trwal a od godz. 1930 do godz. 1938 .

15. Podjpcie uchwaly w sprawie prueprowadzenia konsultacji z mieszkaricami solectwa
Rakowo wzglpdem zmiany okre5lenia rodzaj6w miejscowoSci orarz ustalenia granic
miejscowoSci na terenie solectwa Rakowo

Przewodniczqcy Rady dodal, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu Komisji
Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 15 kwietnia 2009 roku.

Pani A. Jaworska powiedziala, 2e w obowi4Tujqcym od 1980 roku wykazie urzgdowych nazw
miejscowoSci miejscowoSi Lipki i miejscowoSd Brz6zki ma wpisany rodzal miejscowofui jako
czgSt wsi Rakowo. Natomiast miejscowoS6 GloZyna ma przypisany rcdzaj miejscowoSci jako
leSnicz6wka. Niewqtpliwie od tego czasu trochg sig zmienilo, w miejscowoSciach tych powstaly
nowe dzialkJ, nowe domy, ludzie sig meldowali. W chwili obecnej liczba os6b zameldowanych
w miejscowoSci Lipki, Brz6zki i Cio?yna zblizonajest do liczby mieszkaric6w zameldowanych
w miejscowoSci Rakowo i dlatego teL uwahatrty, 2e potrzebne jest przeprowadzenie konsultacji
z mieszkaAcami w sprawie zmian rodzaju tych miejscowoSci. Opr6cz tego w projekcie uchwaly
zaproponowano r6wnie2 konsultacje w sprawie ustalenia granic miejscowoSci: Lipki, Brz6zki,
Bure, Glolyna i Rakowo. W chwili obecnej na mapie ewidencyjnej grunt6w i budynk6w nie ma
wytyczonych granic tych miejscowoSci, figuruje tylko obrgb Rakowo. W zaproponowanych przez
nas granicach sugerowaliSmy siE tym jak ludzie s4 zameldowani, Zeby przy wytyczaniu granic nie
bylo wymiany dokument6w. To s4 tylko propozycje tych granic. Po to s4 konsultacje, aby
mieszkaricy mogli siE wypowiedzied w tej kwestii lub ewentualnie wnieSd ewentualne uwagi.

Przewodniczqcy Rady zaproponowal, aby godziny trwania konsultacji byly w godzinach od 900 do
l4""wSwiet l icywie jsk ie jwRakowie.W$2dodadzapis ; , ,SolectwaRakowo",aw$5poprawi6
natuu1ruz,,okreSlaj4".

Wiceprzewodniczqca Rady odczytalauchwalg nr X)OilI/185/09 - stanowi zal. nr 17.

W wyniku glosowania Rada 14 glosami ,,za'' uchwalppnyjEla.

l6.Podjpcie uchwaly w sprawie zarzqdzenia poboru oplaty skarbowej w drodze inkasa,
wznaczenia inkasenta i okreSlenia wysokoSci rvynagrodzenia za inkaso

Przewodniczqcy Rady przypomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 15 kwietnia 2009 roku.

Pani Skarbnik Julita Rybak przypomniala, 2e poprzednia uchwala w sprawie zaruqdzenia poboru
oplaty skarbowej w drodze inkasa obowi4Tywala do korica roku 2008. W zwi4Tku z czw istnieje
koniecznoSi uchwalenia nowej uchwaly na rok bie?qcy. Wzorem lat ubieglych jako osobg
odpowiedzialnqza pob6r inkasa wyznaczono Pani4 MariE Kamirisk4 pracownika UrzEdu oraz w
razie jej nieobecnofci Pana Grzegorza Kozlowskiego. Nie zmienia siE r6wnieZ przysluguj4ce
wynagrodzenie, czyli 5 Yo pobrartych i wplaconych kwot dotyczqcych optaty skarbowej.

WiceprzewodniczqcaRady odczytalauchwalg nr XXXII/186109 - stanowi zal. nr 18.

Przewo dni czqcy Rady zarzqdzil glo s owani e.



Rada 14 glosami,,zd' uchwalq przyjpNa.

1 7. Interpelacj e, zapy tania radnych i solfys 6w.

Przewodniczqcy Rady poinformowaN, 2e wplynplo pismo od Pana Wojewody Wielkopolskiego
o wszczEciu postEpowaria- jego trei6 stanowi zal. nr 19.

1 S.Odpowiedzi na zapytania.

l9.Wolne glosy, wnioski i informacje.

Punkty 18 i l9 zostaly om6wione wpunkcie 17.

20.Zamlcnigcie sesji.

Wobec rlfczerparria porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady zatrknfi XXXII sesjE Rady Miasta
i Gminy Czerniejewo o godz. 2000dzigku;4c Wszystkimzaprzybycie.-

Zakonczono protok6l z obrad, kt6ry zawiera 13 stron i 19 zalqcznik6w. Protok6lowala Renata
Simiriska inspektor ds. obslugi Biura Rady.

Szczeg6lowy zapis audio z sesji jest dostqpny na stronie www.czerniejewo.com.pl.

Wszystkie zalqczniki sq dostqtrtne w Biurze Rady.
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